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Abstract (en)
The pallet (1) has a piece mounted on a base that is formed by a frame (2). The piece defines a removable support (17) to support an elongated
object in upright position. The base comprises rectangular-shaped elongated lugs (13, 14) passing from a rest/folded position, in which the lugs are
supported on the base, to an active position in which the lugs are extended perpendicularly above a main plane of the base. The lugs maintain the
piece perpendicularly to the plane in the active position. The lugs are formed with longitudinal grooves to receive uprights (18, 19) of the support.

Abstract (fr)
Palette (1) adaptée pour le maintien en position debout d'au moins un objet allongé, cette palette (1) comprenant une base (2), une pièce (17)
montée sur la base (2) et définissant un support en position debout de cet objet. La base (2) est pourvue d'au moins deux pattes de maintien (13,
14), propres à passer d'une position de repos où elles sont en appui sur la base (2) à une position active où elles s'étendent perpendiculairement au
dessus d'un plan principal de la base (2). Les pattes (13, 14), en position active, sont adaptées pour maintenir, perpendiculairement au plan de la
base (2), la pièce (17) définissant le support d'objet.
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